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Junák - český skaut, Královéhradecký kraj, z.s. 

KRJ Královéhradeckého kraje 
 

 
Zápis z jednání KRJ ze dne 15. června 2021 od 18:30 
(Žďár nad Metují 58) 
 

 
 

Přítomni: Michal Bureš - Bumerang, Libor Kukačka - Robin, Martin Klenčík - Akéla, 
Jitka Mertlíková - Baff, Tomáš Merta, Lukáš Zaplatílek - Zapik, Michal 
Císař - Miki, Josef Bitner - Pepíno 
(tj. 8 členů z 10 s právem hlasovacím [80%]), 
 

Omluveni: Jiří Granát - Námořník, Jakub Pěnička - Barbušák                
 

Neomluveni::  
  
Hosté: 

Jiří Klikoš - Číňan 
 
Martin Paul - Doktor, Oldřich Rejl - RaDaR, Luboš Jindřišek - Ježíšek 

 
 
ORGANIZACE A HOSPODAŘENÍ 

1. Skautská základna Miletín (M. Bureš, L. Kukačka, L. Jindřišek) 
● zájem ze strany školy o klubovny (záměr na výtvarnou třídu) - z diskuse se 

zástupci školy vyšlo, že pokud by to chtěli, tak to chtějí naplno (žádné 

jednorázové zapůjčení apod., jsou v kontaktu s Bumerangem) - o ostatní části 

základny nemají zájem, pro nás by se odprodejem kluboven zhoršila využitelnost 

základny 

● plot kolem základny – návrh na rozšíření, zaplocení i části u horní budovy 

● konvektomat – Ježíšek by chtěl poptat, za jakých podmínek by byla možná 

oprava páry, takhle to je využitelné jen napůl – Bumerang předal číslo na Lenku 

Kožíškovou, Ježíšek se poptá, jak to bylo s opravou konvektomatu 

● kanalizace v rámci areálu – předpoklad toho, že nám tam vede, poptat na městě, 

jak to tam je (do budoucna s ohledem na sociálky a umývárky do budoucna ve 

spodní části areálu) 

● oheň v areálu apod. – dát upozornění, že je potřeba hlásit oheň dopředu na MěÚ 

- Bumerang zavolá místostarostce a poptá se kvůli ohni 

● pro pohodlí – do budoucna wifi, počítač, tiskárnu 

● univerzální klíč na všechny chatky, klíč s propojením na záchody apod. 

● investice do kuchyně – rozšíření do stropu, celkově investice, diskuse, návrh 

udělat stupňový větrák, regály 

● sociálky – podlahy, návrh vyřešit; do budoucna pořešit celé sociálky (když 9 lidí 

pustí vodu, tak některým nepoteče), diskuse – dveře z druhé strany do sociálek 

(vynechat bludiště), nutno pořádně zabezpečit, sociálky spíš směřovat dolů do 

areálu 

● venkovní učebna – ve spodní části areálu; lze dočasně řešit zapůjčením velkého 
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hangáru od nějakého střediska  

● areál je na letošní léto nachystaný 

● Ježíšek a Zap promyslet rozpočty na jednotlivé akce – plot, vyřešení kuchyně 

(priorita budoucího roku) 

● pozvat Ještěra a Jerryho a starostu Junáka na Restart! (Robin) plus je požádat 

o program pro účastníky 

● vymezení kompetencí mezi Radkem a Ježíškem, plus pořešit s Ježíškem jeho 

vztah k základně – předpoklad úplaty, bydlení v místě, potřeba mít rozhodovací 

pravomoc (i když tady je jasné, že musí důležité konzultovat s vedením KRJ), 

potřebuje o věcech vědět, Radek jako součást (předávání chatek apod.) 

○ §  návrh 150 až 200 za hod; placen za práci; když tam jen je – je tam 

zadarmo; chtěl by se zapojit do nabízení pronajímání a být v tom aktivní, 

návrh být aktivní v pořádání táborů 

○ §  Ježíšek se vidí spíš jako provozovatel areálu než jako správce 

○ §  nápady na provozování táborů, honorování lektorů… 

● závěr: Ježíšek a Zap navrhnout rozpočty; Ježíšek – plus minus 20 hodin práce 

dosud, napsat rozvahu, jak si představuje svoje zapojení do konce roku 2021 

(kolik a jakou práci), dohodnout se s Radkem, kdo jakou práci udělá 

● dotace z Ústředí – komunikovat změnu záměru  

● miletínský G-disk – aby se tam hrnuly veškeré podklady, revize apod. – úkol pro 

Námořníka 

● Tom se zeptá na eurogranty, zjistí a napíše 

● chatky jsou v procesu dopojištění – realizováno 17. 6. 2021 - potvrzena nová 

pojistka 

● RaDaR začne chystat projekt stavebních úprav základny 

 

2. Aktuální dění v Náčelnictvu Junáka (J. Šimbera - Prófa) 
● diskuse o nové Strategii Junáka – jak s tím naložit, probíhají raná stádia 

přemýšlení 

● mimořádný valný sněm – termín květen nebo červen 2022 

● klimaseminář – doporučení k tomu se postavit jako Junák k této tématice čelem 

(v rámci vzdělávání apod. a udržitelnosti v rámci provozu – uhlíková stopa,...) 

● zprávy o financích – mírně se ušetřilo za provoz Kanceláře ústředí 

● revizní komise – začala pracovat parta Johan a spol. 

● fundraising – podpora, aby se začalo pracovat na základnách, Liberecký kraj 

usiluje o zisk pozemků  na území bývalého vojenského prostoru Ralsko 

(myšlenka tábořišť) 

● diskuse o STS – administrace – zda se má ponechat poplatek 200 Kč za rok 

● nová databáze základen, plán metodické podpory pro skautské správce 

základen 

● dotaz na: 

○ členům se jeví některé aktivity Junáka jako dost komerční – Skautská 

energie, STS 

■ Fred představil záměr na oblast pojištění (kde už nějaké rámcové 

smlouvy i jsou) 

■ za rok nám tyto aktivity vydělají cca 8 milionů korun, informace o 
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reinvestici do reklamy 

■ tyto projekty jsou vedeny se záměrem zajistit určitou finanční 

nezávislost pro Junáka 

■ návrh ze strany Toma, aby se komunikovalo více do hnutí, jak 

nám to pomáhá, jaké jsou tam záměry apod., aby členové měli 

informace a byli informováni více. Prófa vzkáže dál Fredovi, že by 

bylo fajn komunikovat, že se chceme postavit na vlastní nohy co 

nejvíce z HK názor to podpořit. 

 

3. Medaile Jiráskova kraje (M. Císař - Miki) 

Schválen stříbrný stupeň medaile pro Lenku Filsakovou, původně navržený stříbrný 
stupeň pro Miroslava Veselého změněn protinávrhem na zlatý. 
 
U1/20210615: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 
stříbrného stupně Medaile Jiráskova kraje pro Lenku Filsakovou 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel: 0  Schváleno 

 

U2/20210615: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení zlatého 
stupně Medaile Jiráskova kraje pro Miroslava Veselého 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel: 0  Schváleno 

 

4. Schválení účetní závěrky jednotky za rok 2019 a 2020 (M. Paul - Doktor) 

U3/20210615: KRJ schvaluje účetní závěrku jednotky Junák - český skaut, 
Královéhradecký kraj, z. s. za rok 2019. KRJ schvaluje rozdělení výsledku hospodaření 
za rok 2019 ve prospěch nerozděleného zisku, neuhrazené ztráty minulých let. 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel: 0  Schváleno 

U4/20210615: KRJ schvaluje účetní závěrku jednotky Junák - český skaut, 
Královéhradecký kraj, z. s. za rok 2020. KRJ schvaluje rozdělení výsledku hospodaření 
za rok 2020 ve prospěch nerozděleného zisku, neuhrazené ztráty minulých let. 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel: 0  Schváleno 

5. Roční zpráva o činnosti revizní komise kraje za rok 2020 (M. Bureš - Bumerang) 

U5/20210615: KRJ schvaluje Ilonou Šmídlovou předloženou Roční zprávu o činnosti 
revizní komise kraje za rok 2020.  

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel: 0  Schváleno 

 

6. Setkání krajů s Náčelníky (Robin) 

● podobné akce jako my (Restart!) mělo v plánu více krajů 

● řešila se Strategie, Sněm, info o projektech – vše zběžně, zápis je u Robina, kdo má 



Stránka 4/5 

zájem 

● otázka na financování reedic (myšleno jako pochvala, co se daří dělat), poznámka o 

převodu Foglarových práv 

 

7. Možnost testovat na kovid účastníky táborů (M. Bureš) 

Jan Špatenka - Špáťa nabízí střediskům v kraji pomoc s testováním - vytvoří nabídku, 

kterou následně pošleme do středisek. Záleží na dalších vládních změnách ve věci 

organizace letních táborů. 

 

8. Zprávy z jednání ORJ (předsedové ORJ) 

Cíl: informovat ostatní o dění v okresech, vzájemně se inspirovat a motivovat k účasti 
na akcích 
 

Hradec Králové - město – nic se neděje, přírůstek na cca 990 členů, ORJ příští týden 

Hradec Králové - venkov - tábory se chystají, bude příměstský tábor ve Stěžerách, 

dále zde budou pokračovat novou fasádou 

Jičín – činnost obnovena ve všech střediscích, plánují se letní tábory, zapojení do 

letních kempů (dotace, bude min. jeden příměstský tábor v Jičíně pod střediskem), Nová 

Paka zve 2. října 2021 na Memoriál Ládi Kotika - závody pro světlušky a vlčata (od pátku 

do neděle, oheň sv. Františka), v rámci okresu se chystá rádcovský kurz 

Rychnov nad Kněžnou - všechna střediska obnovila běžnou činnost a probíhají 
přípravy střediskových táborů v režimu jako před pandemií. Okres odložil plánování 
společných akcí až na září. Zatím se střediska na okrese shodla, že je třeba se 
soustředit na střediskové akce. Pouze se předběžně uvažuje o nějaké hře pro rovery a 
o společném setkání vedoucích v období října či listopadu a pokračování rádcovského 
kurzu a na začátku roku 2022 
 
 

VÝCHOVA A VZDĚLÁVÁNÍ 

1. Setkání činovníků z Královéhradeckého kraje Restart! 2021 (M. Bureš, L. Kukačka) 

● zpětná vazba od účastníků – nadšení, těší se na září, vypadá to, že se 

část chystá znovu přijet 

● prosba na RaDaRa – aby promyslel propagaci, nástřel mailů do 

středisek, facebook 

● Bumerang nasdílí fotky 

● přihlašování na akci – zařídí Robin 

● září akce Restart2! – nová akce ve skautisu, termín 17. - 19. 9. 2021 

● účast z členů KRJ: Bumerang, Robin, Miki, Zap, Baff, Barbušák – RaDaR 

neslibuje fyzickou účast, Doktor a Akéla zatím neví 

● sehnat kuchaře na zářijové setkání – navržen P. Hamerle – Šmudla, 
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kontaktuje Bumerang 

● termín online porady 22. 6. od 20:00 hodin 

● pořešit jídlo – aby se všichni nahlásili 

● zkusit oslovit do kraje (účastníky) do servis týmu 

● Miki – dotaz, zda bude zdravotník –) domluví se s Barbušákem, jak 

zorganizovat Orvo a přitom být zdravotníkem  

 

2. Vzdělávací akce v kraji (L. Kukačka - Robin) 

Špáťa a tým RK Filia chystají čekatelský kurz na příští rok, Arbor připravuje rok 2022, 

Wabanaci – zdravoťák na podzim, od ledna 2022 vůdcovský kurz; zdravotní kurz 

organizuje i středisko Červený Kostelec 

 
RŮZNÉ 

Termín příštího zasedání KRJ (M. Bureš - Bumerang) 

 

Termín příštího zasedání krajské rady stanoven na úterý 21. 9. 2021 od 18:00 hodin v 
Chlumci nad Cidlinou, víkendové setkání KRJ vyřešíme později.  

 
Zapsala: Jitka Mertlíková - Baff 
 
Správnost ověřili: Libor Kukačka - Robin, Michal Bureš - Bumerang 
 
Zápis rozeslán: 26. června 2021 
 
 


